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Úvod 
 

Výroční zpráva je spolu s hlášením o stavu klubu definována interním předpisem Studentské unie ČVUT 

2017-P3 Výroční zprávy a hlášení o stavu klubu. Tento dokument si klade za cíl seznámit čtenáře 

s činností klubu Pod-O-Lee v roce 2020. V průběhu roku klub uspořádal pro své členy několik 

zajímavých akcí zaměřených především na kulturní a sportovní vyžití. V následujícím textu se mimo jiné 

dočtete i o členské základně klubu a jeho vedení. 

 

Vedení a členové klubu  
 

Předseda:   Lukáš Novotný 

Místopředsedkyně:  Michaela Javanská 

 

Celkový počet členů:   1 022 

Počet aktivních členů:  55 

Počet členů s odpustkem:  51 

Počet členů představenstva:  11 
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Blok A 
 

Správce bloku: Matúš Priščák 

 

Jelikož se z důvodu pandemie COVID-19 nemohly konat obvyklé akce, byla jedinou významnou událostí 

změna správců. Rezignoval předchozí správce Richard Molnár a novým správcem se stal Matúš Priščák, 

který byl zvolen v prvních klubových online volbách. 

 

Blok B 
 

Správce bloku: Kryštof Šimána 

 

Během roku 2020 byl na bloku B jmenován nový televizor – Luboš Jánský. Žádné jiné akce se na bloku 

nekonaly. 

 

Blok C 
 

Správce bloku: Vítek Zapletal 

  

Rok 2020 přinesl na bloku C výrazné personální změny. Ještě na sklonku roku 2019 byl Tomáš Seszták 

jmenován televizorem bloku C a Vítek Zapletal zástupcem správce bloku. 

 

Během letních měsíců došlo k přípravě pro zapojení nové optické sítě v podobně natažení nového 

optického kabelu na bloku C. 

 

V září došlo k dalším změnám, televizory Ivetu Schelleovou a Mateje Uhrína nahradili Eliška Blahová 

a Branislav Belko. 

 

Na schůzi představenstva konané 21.9. rezignovala Michaela Javanská na svoji funkci správce bloku C 

a byly vyhlášeny volby. 25.11. byl na základě nich zvolen správcem bloku C Vítek Zapletal a o den 

později byla Michaela Javanská jmenována zástupkyní správce bloku C. 

 

V průběhu celého roku prováděla na bloku C zásahy firma Enesa v rámci projektu EPC. Nejprve došlo 

k výměně osvětlení na chodbách. Toto bylo doprovázeno výpadkem internetu z důvodu výpadku 

napájení (způsobeno pracovníky firmy, nikoliv plánovaně). Přibližně od této doby také nefunguje 

osvětlení u vchodu do bloku. Následně došlo k výměně osvětlení na jednotlivých pokojích. V průběhu 

podzimu došlo na úpravu nastavení termoregulačních hlavic u topení a na napuštění topného systému 

(v tomto pořadí to způsobilo problémy se zavzdušněním systému). Od tohoto zásahu některé radiátory 

nefungují na 100 %, případně je jejich fungování doprovázeno výrazným zvukovým projevem. Na konci 

roku byly ještě vyměněny sprchové hlavice za úsporné, se sníženým průtokem vody.  
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Blok D 
 

Správce bloku: Mário Alexy 

 

Na začátku roku 2020 byl na bloku pouze správce Mário Alexy a jeden televizor David Puchoň. V září 

proto byly doplněny stavy. Z bloku E se přistěhovala televizorka Kateřina Štouračová a byli jmenováni 

dva noví televizoři Maximilián Molnár a Adam Hocman. Z Davida Puchoně se stal zástupce správce 

bloku. Na úplném konci roku se Kateřina Štouračová odstěhovala na blok F. 

 

Do chodu bloku významnou měrou zasáhla rekonstrukce sprch a s tím spojená výměna strukturované 

kabeláže, díky které mají členové klubu k dispozici internetové připojení o rychlosti 1Gbit/s (více v sekci 

správce sítě). Všichni obyvatelé bloku D byli proto na letní měsíce červenec a srpen vystěhováni na jiné 

bloky. Nejvíce jich našlo dočasné bydliště na bloku E. 

 

Další významnou akcí byl projekt úsporných opatření firmy Enesa. V rámci projektu byly na bloku 

vyměněny všechny svítidla za úsporné LED, nainstalovány jističe ke světlům na pokojích, perlátory 

k vodovodním bateriím, úsporné sprchové hlavice a termoregulační ventily na radiátorech. 

 

Kvůli pandemii COVID-19 je mnoho pokojů na bloku prázdných a nekonala se ani akce Poznej svého 

správce. 

 

Blok E 
 

Správce bloku: Jan Čeřovský 

 

Vzhledem k situaci se kvůli světové pandemii na bloku nakonaly žádné akce. Během roku byl jmenován 

nový televizor, který se následně přesunul na jiný blok. Tím pádem vzniklo na konci roku 2020 

v personálním stavu bloku jedno volné místo na pozici televizora. 

 

Proběhly však práce spojené s projektem zaměřeným na energetické úspory, což zahrnuje mimo jiné 

i výměnu sprchových hlavic a instalaci perlátorů v umývárnách, výměnu termoregulačních hlavic ve 

všech pokojích a výměnu osvětlení v celém prostoru bloku. Dále proběhla výměna bezpečnostních 

vložek dveří do serverovny. 
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Blok F 

 

Správce bloku: Michal Chamra 

 

Vzhledem k situaci ohledně koronaviru se na bloku neděly žádné akce. Během roku se tým bloku F 

rozšířil o dva členy – novým zástupcem správce bloku se stal Štěpán Tichý a novým televizor Matěj 

Rzehulka. Personální stav je zde tedy ke konci roku 2020 plný.  

 

Na bloku dále proběhly práce spojené s energetickými úsporami. Došlo k výměně osvětlení na pokojích 

i společných prostorách bloku, výměně sprchových hlavic a regulačních hlavic na topení. 

 

Správce sítě 
 

Správce: Karel Čtvrtečka 

 

Správci sítě, Jiřímu Pospíšilíkovi, vypršel 31.5. mandát, a tak byl jako správce pověřen jeho zástupce 

Karel Čtvrtečka, který byl ve volbách 6.10. zvolen správcem sítě. 

 

Během léta jsme začali s mapováním staré páteřní optické sítě. Využili jsme situace kdy SÚZ budoval 

novou optickou síť a společně s nimi jsme natáhli vlastní vlákna od hlavní serverovny na bloku A na 

každý blok. V roce 2021 je plánované dokončení a zprovoznění této sítě.  

 

Během léta byl z důvodu rekonstrukce, blok D kompletně vyklizen. To nám umožnilo kompletní výměnu 

již nevyhovující strukturované kabeláže, a tím zvýšit rychlost připojení k síti na pokojích z 100 Mb/s na 

1Gb/s. Materiál nám byl dodán přímo českým zastoupením firmy Solarix za velmi výhodnou cenu. 

V průběhu přestavby bylo změněno rozložení serverovny, aby v případě poruchy v prádelně nedošlo 

k poškození vybavení racku. 

 

V říjnu proběhla kompletní revize klimatizací v serverovnách, při které byl zjištěn nevyhovující stav 

klimatizace v hlavní serverovně na bloku A. V následujících týdnech proto byla vyměněna za novou.  

 

Z důvodu plánování přechodu na 10GE byla provedena přestavba hlavní serverovny na bloku A, kdy byl 

vyměněn starý nevyhovující rack a nainstalován nový core switch, který nám umožní kompletní 

přechod na 10GE. Zároveň bylo vylepšeno napájení všech aktivních prvků a rozděleno na dvě větve, 

kdy každá je chráněna vlastní UPS. 
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V prostorách Pod-O-Gymu byl dlouhodobě nevyhovující stav sítě a kamerového systému, došlo tedy 

ke kompletní výměně prvků v racku a začalo se výměnou kabeláže a přípravou na nový kamerový 

systém. 

 

Po delším vyjednávaní s VIC ČVUT došlo 3.12. k navýšení konektivity koleje na 10GE. Celá kolej využije 

plný potenciál po zprovoznění nové páteřní optické sítě.  

 

V průběhu druhé poloviny roku, docházelo k průběžnému monitorování stavu Wi-Fi sítě, z čehož 

vyplynulo že bude nutno zvýšit počet AP na všech blocích, jelikož většina ubytovaných preferuje 

bezdrátové připojení k síti. 

 

Správce systémů 
 

Správce: Jan Picka 

 

V doplňujících volbách v roce 2019 byl zvolen Jozef Beneš jako správce systémů (SS) a jeho mandát 

zanikl k 31. 5. 2020. Představenstvo se na schůzi přes MS Teams rozhodlo, že vzhledem k aktuální 

koronavirové situaci se budou volby konat až na podzim a dočasným SS byl ustanoven Jan Picka. 6. října 

2020 byl v řádných volbách zvolen Jan Picka. 

 

Již v únoru 2020 Jan Picka (jako zSS) s pomocí tehdejšího zástupce správce sítě Karlem Čtvrtečkou 

nasadil nový klubový web.  

 

Během února začal vývoj na novém rezervačním systému pro klubové místnosti. Ten byl v testovacím 

režimu nasazen v červnu, API vytvořil Jan Picka, frontend Dominik Fryč. 

 

Na začátku koronavirové krize v březnu byl na základě požadavku vytvořen jednorázový systém pro 

požádání o převedení členství na další semestr. 

 

V průběhu roku probíhaly různé práce na systému Hydra (malá vylepšení a opravy chyb). 

 

Na začátku dubna se pořídil nový storage systém, který již využívá několik aktivních členů pro ukládání 

klubových souborů (například fotografií). Zároveň se tento systém použil jako záložní systém pro logy 

ostatních serverů. 
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Průběžně celý rok probíhá revize starých serverů a společně se členy klubu vymýšlíme, kde je možné 

je ještě použít. 

 

Pod-O-Gym 
 

Správce: Matěj Bohůněk 

 

Na jaře při první vlně Covid-19 se musela posilovna uzavřít. Mezitím, co byla posilovna zavřená 

proběhla kompletní rekonstrukce podlahy v nohárně. Musely se vystěhovat stroje a připravit podklad 

podlahy pro novou. Místo starého koberce se pořídila gumová tlumící podlaha. K tomu se v nohárně 

vymalovalo a pořídila se nová světla, která později byla opět nahrazena za světla od Enesy. Taktéž se 

v nohárně opravila omítka. Ze zbytku gumové podlahy pro nohárnu se ještě podařilo udělat podlahu 

před tatami v boxerně. 

 

V květnu vypršel správci (Ota Zich) mandát a byl jmenován prozatímním správcem Matěj Bohůněk. 

 

V létě začala firma Enesa s projektem vzduchotechnika. Nejprve se muselo přesunout vybavení, aby 

Enesa měla prostor na práci. Po různých komplikacích se podařilo vzduchotechniku dokončit a tým 

Pod-O-Gym dal posilovnu do původního stavu. Kompletní dokončení vzduchotechniky proběhlo až 

v pozdním podzimu. Společně se vzduchotechnikou Enesa vyměnila světla v celé posilovně a ventily od 

topení. 

 

V prosinci se posilovna opět musela uzavřít z důvodu pandemie Covid-19.  

 

Před koncem roku se začalo pracovat na rekonstrukci kabeláže ke kamerám a k ostatním zařízením. 

 

Soutěž Podolský Benchpress bohužel nemohla být letos konána kvůli pandemii Covid-19. 

 

Klub deskových her 
 

Správce: Radek Zadrobílek 

 

Rok 2020 pro deskohernu nepřinesl dobré zprávy. Zprvu byly srazy každé úterý úspěšné, nicméně 

v březnu byla kvůli protiepidemickým zákrokům deskoherna zavřena a tento stav setrval až do září, kdy 

začal nový akademický rok. Pár deskových akcí se na podzim konalo, nicméně v říjnu se zopakoval ten 

samý stav jako v březnu a veškerá deskoherní aktivita opět utichla. Za letošní rozpočet byly pořízeny 

tři hry a to Munchkin, Evoluce a Mezi dvěma zámky.  
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Akce prvák 
 

Řešitel: Představenstvo Pod-O-Lee 

 

Akce prvák zajišťuje pro všechny zájemce ucelený soubor informací, kontaktů a pobídek nápomocných 

k úspěšnému začlenění do života na kolejích Podolí. Velmi důležitá je možnost navázat kontakt 

s ostatními studenty bydlícími na koleji a lépe se tak začlenit do nové sociální skupiny, spolu se svými 

kolegy. Akce byla z důvodu vládních nařízení řešena online způsobem. 

 

PC učebna 
 

Správce: Štěpán Tichý 

 

Během léta 2020 získala učebna po dlouhé době správce. Ještě před začátkem nového akademického 

roku začala obměna vybavení místnosti. Klub koupil nové židle, monitory, klávesnice, myši, 

reproduktory, magnetickou popisovací tabuli a flipchart s příslušenstvím. Dále byly vyměněny 

nefunkční žárovky a přidal se zámek do vnitřních dveří oddělující místnosti. Během podzimu se kvůli 

vládním opatřením provoz učebny omezil. Proběhlo však ještě vyklizení polic, rackových skříní a přibyla 

nová výzdoba. 

 

Pod-O-Lab 
 

Správce: David Puchoň 

 

V listopadu byl jmenován nový správce David Puchoň. Pod-O-Lab byl uklizen od nepořádku. Byly 

vyměněny dveře za bezpečnostní a zahájeny přípravy nové elektroinstalace a strukturované kabeláže, 

jejichž realizace je v plánu na rok 2021. Na rok 2021 je dále v plánu výměna podlahy v zadní místnosti, 

nákup nového nářadí, 3D tiskárny a celkové oživení a otevření Pod-O-Lab pro všechny členy klubu. 
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Kolejní skupinka 
 

Správce: Vojtěch Halamka 

 

Vzhledem k epidemické situaci byla sudovna významnou část roku 2020 pro členy klubu uzavřena. Také 

postup rekonstrukce byl významně zpomalený z důvodu nepřítomnosti správce a některých aktivních 

členů na koleji. V rámci rekonstrukce byl zakoupen materiál pro zvukovou izolaci stropu, jeho instalace 

je plánována na leden/únor 2021. 

 

Pod-O-Games 
 

Správce: Lukáš Novotný 

 

Po vykradení původní DDR místnosti v roce 2016 byla místnost dlouhou dobu nefunkční a sloužila 

pouze jako sklad. V létě byla místnost vyklizena členy představenstva a byly připraveny podklady pro 

nákup materiálu pro rekonstrukci místnosti. Na konci roku 2020 místnost disponovala novými 

bezpečnostními dveřmi, gaučem, konzolemi PS4 a Nintendo switch s hrami, stínícími roletami 

a odhlučňovacím molitanem. Pro dokončení místnosti je nutné do místnosti přidat kamerový systém, 

zprovoznit internetové připojení a dokoupit chybějící části nábytku.  

 

Závěr 
 

V roce 2020 kolejní klub Pod-O-Lee uspořádal mnoho zajímavých akcí, které měly za úkol zpestřit život 

jednotlivým členům. Za jejich organizaci bych chtěl poděkovat všem aktivním členům a věřím, že příští 

rok se bude do činnosti klubu zapojovat ještě více osob.  

 

 

 

 

 

 

___________________________ 

Lukáš Novotný   

    Předseda klubu Pod-O-Lee  


